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SULDAL KONTROLLUTVAL 
 

PROTOKOLL 
 

Torsdag 9. februar 2023 blei det halde møte i Suldal kontrollutval under leiing av leiar  

Tormod Skeie.  

 

MØTESTAD: Suldal kommunehus, møterom 2. etg. 

  

MØTESTART-MØTESLUTT: kl. 10.00 – 11.40  

  

MØTANDE MEDLEMMER: 

 

 

 

MØTANDE VARAMEDLEMMER: 

Tormod Skeie (SV), Eldbjørg Sivertsen (Uavh.), 

Henrik Halsne (Ap)  Ragnhild Sukka (V) og  

Per Gudmund Øxtra (Sp). 

 

Ingen 

 

FORFALL: 

 

Ingen 

 

FRÅ SEKRETARIATET MØTTE: Dagleg leiar Odd Gunnar Høie og rådgjevar Sjur 

Hatlen - Haugaland Kontrollutvalgssekretariat IKS 

  

FRÅ ROGALAND REVISJON IKS:  Leiar forvaltningsrevisjon Silje Nygård på Teams 

  

FRÅ ADMINISTRASJONEN MØTTE: Ingen. 

 

ANDRE SOM MØTTE: Styremedlemmer frå Gullingen Utviklingsselskap AS, 

Ingemund Kvæstad og Gjertrud Halsne i sak 2 

  

MERKNADER TIL INNKALLING:  Ingen 

  

MERKNADER TIL SAKLISTE: Ingen 
 

 

FØLGJANDE SAKER BLEI HANDSAMA: 
 

SAK 01/23 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 10.11.22 
 

Sekretariatet si innstilling: 

Protokoll frå møte i Suldal kontrollutval 10.11.22 blir godkjent slik han ligg føre. 

 

Handsaming i kontrollutvalet 09.02.23: 

Utvalet hadde ingen merknader til protokollen.  

 

Samrøystes vedtak i kontrollutvalet 09.02.23: 

 

Protokoll frå møte i kontrollutvalet 10.11.22 blir godkjent slik han ligg føre.  
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SAK 02/23 GULLINGEN UTVIKLINGSSELSKAP AS – ORIENTERING 

                    OM SELSKAPET 
 

Sekretariatet si innstilling: 

Suldal kontrollutval tek gjennomgangen om Gullingen Utviklingsselskap AS til orientering. 

 

Handsaming i kontrollutvalet 09.02.23: 

Styremedlem Gjertrud Halsne og Ingemund Kvæstad orienterte om selskapet og viste ein kort  

presentasjon. Selskapet vart stifta i 2007 med eir arbeidande styre, utan tilsette. Saman gjorde 

dei greie for føremålet til selskapet som er: «Regulere, utvikle- og utbygge hytte- og 

fritidsområde rundt Mosvatnet  ved Gullingen i Suldal kommune.» Bakgrunn er hytteplanar 

frå 1970 – talet. Planområdet og reguleringsplan er på 21 000 dekar og omfattar 12 

grunneigarar. Prosjektkostnad er 19 millionar og selskapet har 10,7 millionar i lån. Selskapet 

har ledige hyttetomter.  

 

Medlemmene fekk svar på spørsmål om tal på hytter, om samarbeidet har vor ein fordel for 

grunneigarane og om det har vore problem med å ha kommunen som eigar.   

 

Leiar takk for ein interessant og lærerik orientering.  

 

Samrøystes vedtak i kontrollutvalet 09.02.23: 

 

Suldal kontrollutval tek gjennomgangen om Gullingen Utviklingsselskap AS til orientering. 

 

SAK 03/23 TINGING AV NYTT FORVALTNINGREVISJONS-

PROSJEKT «FØREBYGGING OG TIDLEG INNSATS»  
 

Sekretariatet si innstilling: 

Suldal kontrollutval tingar ein revisjonsrapport om «Førebygging og tidleg innsats» i samsvar  

prosjektmandatet dagsett 15.12.22 (med dei endringane som kjem fram i møtet.)  

 

Oppdraget tingast frå Rogaland Revisjon IKS innanfor ei rame på 300 timar.  

 

Handsaming i kontrollutvalet 09.02.23: 

Silje Nygård deltok på Teams og gjorde greie for mandatet og korleis problemstillingane er 

tenkt svara ut.  

 

Medlemmene drøfta framlegg til problemstillingane og spurte om to skular og barnehagar var 

dekkande, samt om føresatt ville bli involvert. Revisor svara og ville tilpassa prosjektet. Det 

vil ikkje være mogleg å intervjua og spørja føresette innanfor mandatet sine rammar.  

 

Utvalet blei samd om å tinga prosjektet i samsvar med framlegget til prosjektmandat. 

 

Samrøystes vedtak i kontrollutvalet 09.02.23: 

 

Suldal kontrollutval tingar ein revisjonsrapport om «Førebygging og tidleg innsats» i 

samsvar  prosjektmandatet dagsett 15.12.22.  

 

Oppdraget tingast frå Rogaland Revisjon IKS innanfor ei rame på 300 timar.  



Møte nr. 1/23 

3 
 

SAK 04/23 KONTROLLUTVALET SI ÅRSMELDING FOR 2022 

  
Sekretariatet si innstilling: 

Kontrollutvalet godkjenner årsmeldinga for 2022 (med eventuelle endringar som kjem fram i 

møtet).  

Innstilling til kommunestyret: 

Suldal kommunestyre tek årsmeldinga for 2022 frå kontrollutvalet til orientering.  

 

Handsaming i kontrollutvalet 09.02.23: 

Utvalet hadde følgjande merknad til årsmeldinga. Tormod Skeie og Henrik Halsne har blitt 

faste medlem av kommunestyret. Utvalet sakna betre informasjon om kontrollutvalet på 

kommunen sine nettsider. Det blei også kommentert at regnskapstala som er motteke frå 

administrasjonen ikkje stemmer. Sekretariatet vil oppdatere årsmeldinga før den blir 

vidaresendt til kommunestyret. 

 

Samrøystes vedtak i kontrollutvalet 09.02.23: 

 

Kontrollutvalet godkjenner årsmeldinga for 2022 med ovannemnde endringar.   

 

Innstilling til kommunestyret: 

 

Suldal kommunestyre tek årsmeldinga for 2022 frå kontrollutvalet til orientering.  

 

SAK 05/23 REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER  
 

1. Statusoversyn pr. februar 2023 

2. Perioderapportering pr. 31.12.22 frå Rogaland Revisjon 

3. Brev frå «La Sandsfjorden Leva» om «Uro vedrørande sakshandsaminga omkring    

økonomiske innskot i Windworks Jelsa», dagsett 18.12.22. 

4. Protokoll frå ekstraord. generalforsamling i Haugaland Kraft AS 21.12.22 

5. NKRF sin kontrollutvalgskonferanse 1. - 2. februar - oppsummering v/sekretær 

6. Invitasjon til FKT-fagkonferanse 31.05 – 01.06 i Trondheim 

7. Statsforvaltaren i Rogaland - Informasjon om statlege tilsyn med kommunane i 2023 

 

Handsaming i kontrollutvalet 09.02.23: 

Leiar kommenterte brevet frå  «La Sandsfjorden leva». Han refererte også frå 

budsjetthandsaminga i kommunetyret. Medlemmene drøfta brevet frå «La Sandsfjorden leva», 

og blei samde om følgjande vedtak: 

 

«Suldal kontrollutval går ikkje vidare med «La Sandsfjorden Leva» si oppmoding. 

Kontrollutvalet driv med etterkontroll og vil vera atterhalden med å gå inn i sakskomplekset.» 

 

Samrøystes vedtak i kontrollutvalet 09.02.23: 

Suldal kontrollutval tek referat- og orienteringssakene  1 – 7 til orientering. 

 

Suldal kontrollutval går ikkje vidare med «La Sandsfjorden Leva» si oppmoding. 

Kontrollutvalet driv med etterkontroll og vil vera atterhalden med å gå inn i sakskomplekset.  
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YMSE 
 

RSK-fondet 

Leiar viste til annonse for RSK-fondet i Suldalsposten, og bruken av personleg e-post i 

samanheng med søking om midlar frå fondet. Han viste til revisor sin rapport og handsaminga 

av saka i kommunestyret. Sekretær vil kontakta kommunedirektøren for å følgje dette opp.  

 

 

Neste møte: torsdag 20.04.23, kl. 10.00.  

 

Saker: orientering om Suldal Vekst AS, årsrekneskapen for 2022 og forenkla 

etterlevingskontroll. 

 

 

Sand/Aksdal, 09.02.23 

 

 

Tormod Skeie        Sjur Hatlen 

Leiar         Kontrollutvalssekretær 


